
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.6.2023           
 

Protokół Nr 52/23 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 20 czerwca 2023 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1205. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Piotr 

Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – Bierżyn Paweł, Charyton 

Stanisław, Falkowski Emil, Grabowska Maria, Grodzki Krzysztof, Grygoruk Krzysztof, Hryniewicki Tomasz, 

Sulima Tomasz, Zawacka-Prystupa Irena, Żukowski Artur Maciej oraz Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski 

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
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2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 51/23 z posiedzenia Komisji w dniu 23 maja 2023 r 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 51/23 z posiedzenia Komisji w dniu 23 maja 2023 r 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu Nr 51/23 z posiedzenia Komisji w dniu 

23 maja 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 51/23 z posiedzenia Komisji w dniu 23 maja 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że protokół Nr 51/23 z posiedzenia Komisji w dniu 23 maja 2023 r. został przyjęty.   

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2022 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił uwagę, że na wstępie jest podana liczba ludności naszego 

miasta na początku 2022 r. – 24.520 osób. Ta liczba zmniejszyła się o 303 osoby i na koniec roku liczba 

mieszkańców wynosiła 24.217 osób. Według informacji Głównego Urzędu Statystycznego liczba 

mieszkańców na koniec roku wynosiła 24.026 mieszkańców, czyli różnica w porównaniu z raportem wynosi 

191 osób. Dalej w raporcie wspomina się o tym, że zainstalowano 72 mikroinstalacje fotowoltaiczne. Zadał 

pytanie gdzie znajdują się te instalacje? W punkcie dotyczącym miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego stwierdzono, że „ustalenia siedmiu miejscowych planów są aktualne i nie wymagają zmian. 
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Pozostałe uznano, że wymagają częściowych zmian pierwotnych funkcji terenu.” Czy nie powodowało to 

opóźnień dla mieszkańców w załatwianiu ich spraw? Następnie radny zwrócił się z pytaniem czy nie było 

zainteresowania szczepieniami profilaktycznymi przeciwko grypie dla osób w grupie wiekowej 60-65 lat? 

Radny zwrócił uwagę, że program bezpłatnych szczepień realizowany przez ministerstwo zdrowia dotyczy 

osób w wieku 75+ oraz z 50% odpłatnością dla osób w wieku 65+. Ostatnia kwestia dotyczy programu 

Erasmus+. Tam było sporo środków, które częściowo zostały wykorzystane. Czy pozostałe środki przeszły na 

ten rok i będą wykorzystywane? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiadając na zadane pytania poinformował, że mikroinstalacje 

fotowoltaiczne dotyczą mieszkańców biorących udział w projekcie, a więc osób fizycznych. Jeśli chodzi o 

miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego – na ten moment nie przypomina sobie jakichś 

utrudnień związanych z tego tytułu, natomiast na poprzedniej Komisji wspomniał, że mają się zmienić 

przepisy i miejscowe plany w ogóle znikną. Ma być opracowywany ogólny plan, ale póki sejm tego nie 

uchwalił, to tego jeszcze nie ma. Jednakże to już pokazuje, ze nie ma po co teraz uchwalać nowych planów, 

bo za chwilę one stracą ważność i pieniądze zostaną wyrzucone w błoto. Odnośnie szczepień – zapyta 

pracowników czy nie było zainteresowania, bo w tej chwili nie potrafi odpowiedzieć. Jeśli chodzi o program 

Erasmus – środki przeszły na ten rok i w poprzednich miesiącach były ujmowane w zmianach budżetowych. 

Odnośnie statystyk – Urząd Miasta podaje dane, które fizycznie są w Urzędzie, czyli dane meldunkowe i dane 

dotyczące meldunków na pobyt czasowy. Być może w GUS jest inna statystyka i nie uwzględniają np. osób z 

pobytem czasowym.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2022 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (1) 

Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk 

Podlaski za 2022 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski 

za 2022 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Paweł Bierżyn, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (1) 

Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 

2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (1) 

Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
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Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-

Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2036. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2036.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, 

Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Posiedzenie opuścił Członek Komisji – Krzysztof Grygoruk. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 10 

członków komisji.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych w Bielsku Podlaskim oraz określenia granic ich obwodów. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych w Bielsku Podlaskim oraz określenia granic ich obwodów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz 

Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emil Falkowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grygoruk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 
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Krzysztof Grygoruk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie powołania 

Miejskiej Rady Seniorów w Bielsku Podlaskim oraz nadania jej statutu. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie powołania 

Miejskiej Rady Seniorów w Bielsku Podlaskim oraz nadania jej statutu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grygoruk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 
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Krzysztof Grygoruk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk 

Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Tomasz Sulima 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grygoruk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji 

protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

Do pkt. 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie. 

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poprosił o rozważenie ustawienia znaku zakazu wjazdu pojazdów o 

rzeczywistej masie całkowitej ponad 10 ton na ul. Wyszyńskiego. Radny argumentuje to tym, że tiry próbując 



 

 

Protokół Nr 52/23 z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego, oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 20 czerwca 2023  r.  

9 

ominąć rondo Rzeczypospolitej Obojga Narodów wjeżdżają w ul. Wyszyńskiego i niszczą nową nawierzchnię 

ulicy. Ponadto tiry skręcając przy wyjeździe z ul. Wyszyńskiego od strony Kauflandu wjeżdżają na chodniki, co 

również wpływa na pogorszenie ich stanu.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki: 

 ponowił prośbę o załatanie dziury w asfalcie w zaułku ul. Studziwodzkiej 43 od strony firmy Afor, 

 zwrócił się z prośbą o naprawę ścieżki rowerowej przy blokach znajdujących się przy  

ul. Studziwodzkiej 44 A – naprawy wymaga kostka, która została podniesiona w dziwny sposób, 

 odnosząc się do dyskusji z obrad ostatniej sesji Rady Miasta, poprosił o wskazanie podstawy prawnej, 

która mówi, że trawniki, które przylegają bezpośrednio do ogrodzeń posesji powinny być koszone 

przez właścicieli posesji.  

Radny przypomniał również, że na ostatniej sesji rozmawiano o opłatach adiacenckich, gdzie Pan Burmistrz 

wyjaśnił tą kwestię. Zadał pytanie co z osobami, które dostały już decyzje? Czy jeszcze to prawo zadziała 

wstecz i mogą na nowo ubiegać się o naliczanie tej opłaty?  

 

Członek Komisji Emil Falkowski zwrócił uwagę, że przed Urzędem Miasta jest dużo wymalowanych kopert na 

parkingu. Na dwóch jest napis „UM”, a na reszcie nic. Jeżeli rysujemy już koperty to powinien stanąć też znak 

pionowy, który powie kto może tam stanąć i na jak długo. Jeżeli jest sama koperta, to na niej nikt nie może 

stanąć, dlatego tam jest tak pusto.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił się z prośbą o przedłożenie radnym sprawozdania 

finansowego, sprawozdania zarządu oraz sprawozdania z badania sprawozdania finansowego 

przeprowadzonego przez biegłego rewidenta Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania oraz 

Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim za 2022 r. Poinformował również, że 

przedwczoraj dostał maila od jednego z mieszkańców, że Urząd nie udziela mu odpowiedzi na informację 

publiczną odnośnie uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej na ul. Bohaterów Września. Osobiście 

tego człowieka nie zna. W mailu zostało dodane, że jest prowadzona korespondencja z Przewodniczącym 

Rady. Nie wie czy ten mail został zaadresowany tylko do niego, czy do wszystkich radnych.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że ustawienie znaku na ul. Wyszyńskiego wydaje się być 

zasadne, niemniej jednak musimy pamiętać, że jest to droga rezerwowa do drogi krajowej 19. Na pewno 

porozmawia na ten temat z policją jak zrobić, żeby można było bezpiecznie korzystać z tej drogi. Radny ma 

rację, że ciężkie samochody nie mieszczą się w profilu drogi  i przez to mogą wjeżdżać na chodnik. Jeśli sama 

droga ma odpowiednią nośność, to siłą rzeczy chodnik takich ciężarów nie przeniesie i zacznie pękać. 

Przekaże to swoim służbom. Sprawdzi też dlaczego nie wykonano robót na ul. Studziwodzkiej. Jeżeli chodzi o 

opłatę adiacencką, to ulga obowiązuje wszystkich. Jeżeli ktoś już dostał decyzje, to jest już tam kwota 

obniżona o 33%. Nie chce, żeby mieszkańcy jednej ulicy byli tak traktowani, a drugiej ulicy inaczej – dla 

wszystkich, którzy otrzymali opłatę adiacencką jest przyjęta taka sama zasada, tj. obniżenie opłaty o tą 

procentową wartość. Nie ma też zależności od typu inwestycji, wszystkich traktuje tak samo. Odnośnie 

kwestii koszenia trawników odpowie na piśmie. Odpowiadając na temat kopert poinformował, że koperty 

zostały zrobione,  znak został zamówiony i jeszcze została tabliczka, która będzie określała kto tam może 

stać. Niestety nie wszystko udaje się zorganizować na jeden dzień. Znaki kupuje się od kogo innego, a 

tabliczkę wykonuje zupełnie inna firma. Przyznał radnemu rację, że same koperty jeszcze nie załatwiają 

sprawy. Dodał, że są to miejsca dla interesantów Urzędu Miasta, którzy przyjeżdżają załatwiać sprawy w 

urzędzie. Odnośnie kwestii poruszonych przez Przewodniczącego Komisji poinformował, że sprawdzi to. 
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Walne zgromadzenie zatwierdzające sprawozdania zarządu i zatwierdzające sprawozdania finansowe 

odbędzie się 28 czerwca.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski doprecyzowując swoje pytanie stwierdził, że dostał sprawozdania 

finansowe Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, ale przy punkcie dotyczącym MPEC-u poprosił o 

sprawozdania wszystkich spółek.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w 

posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 

Piotr Wawulski 


